
Дана 23.11.2023.године са почетком у 17,30 одржан је састанак ЗСК онлине преко 
апликације ЗООМ. 
 
Дневни ред:     

1. Анализа такмичарске сезоне 2023 ( осврт на домаћа и међународна такмичења); 
2. Предлог термина за кола лиге за 2024.годину;  
3. Разно 

 
На састанку су присуствовали представници следећих клубова ( 6 предствника од 8  
клубова): 
 

• Бели Тимок Књажевац – Дејан Милићевић 
• Расина Крушевац-Владица Смиљковић 
• Риболовац Алексинац – Александар Јањић 
• Нишава Ниш – Немања Кнежевић 
• Енерго Тим – Зоран Господинов 
• Мрена Параћин – Мирослав Каличанин 

 
 

Састанку су присуствовали  председник Савеза Драган Бошковић, председник ЗСК Дарко 
Пертот  и секретар Савеза Јасмина Стојановић 
 Утврђено је да постоји кворум за рад 6 од 8 клубова. 

Дневни ред једногласно усвојен. 

1.  А Анализа резултата и рада - такмичарска сезона 2023. ( осврт на домаћа и 
међународна такмичења); 

 

Владица Смиљковић отворио је ову тачку са консатацијом да су се сва планирана Државна 
такмичења одржала и да није било већих проблема ( због временских услова 2 кола су 
била померена на други термин: Државно изборно првенство 2023 .  учешће на Светком 
првенству и  на Балканском првенству ( ДЈП) учествовале 2 екипе из Србије.Сви учесници 
су задовољни и трудиће се да се и у наредном периоду настави континуитет и да се 
квалитет такмичења подигне на још виши ниво. На Балканском првенству се  Марко 
Лазаревић  сукобио са домаћинима и напустио такмичење после првог дана  и због тога је 
покренут дисциплински поступак против њега. Проблем је и недолазак великог броја 
такмичара на сва кола државног првентва , чак 6 такмичара није завршило цикус 
такмичења.Председник Драган Бошковић је обавести све присутне да  су  ти такмичари 
донели огроман број негативних поена својим клубовима у коначном бодовању и 
рангирању и да  се у будућности мора водити рачуна о озбиљности  такмичења. 
Светско првенство се одржало у Бугарској , резултат је осредњи. 
Ове године су две екипе  учествовале на Балканском првенству које се одржавало у Босни 
и Херцеговини  и остварен је лошији резултат у односу на прошлу годину. Један од разлога 



је и тај што је једна екипа другог дана остала без такмичара јер је Марко лазаревић 
напустио такмичење.  
Циљ је да  у будућности такмичари који започну систем такмичења исти и заврше и да је 
боље да број такмичара не расте већ да постојећи одржавају континиутет такмичења.  
 

2. Предлог термина за кола лиге за 2024.годину; 
 
Драко Пертот је предложио увођење још два кола у систем такмичења тако да би се 
Државно изборно првнетво одржавало у 8 кола. 
Предлог је усвојен и термини за одржавање такмичења су: 
1.-2.коло-16.-17.03.2024 
3.-4. коло 06.-07.04.2024. 
5.-6. коло 09.-09.06.2024. 
7.-8.коло 27.-28.09.2024. 
 
Репрезентација за учешће на СП ће се формирати након изјашњавања такмичара који 
имају статус репрезентативца ( првих 8) и тим ће се састојати од 5+2 члана. 
На Балканском првентсву могу учествовати 2 екипе. 
Владица Смиљковић је дао предлог да се прок за прелазни рок помери на ранији датум 
нпр. до 01.03.2024. јер њима такмичење почиње 16.03.2024. 
 
 
 

3.     Разно 

 

Владица Смиљковић је дао предлог да се прок за прелазни рок помери на ранији датум 
нпр. до 01.03.2024. јер њима такмичење почиње 16.03.2024. 
 
  
 
 

 Састанак завршен у 18.30.                                                         
 

       


